
Parking options during
declared parking bans

Designated Saint John Parking Lots
In order to minimize inconvenience for residents who do not have access to off-street parking, 
the City of Saint John has agreed to allow overnight parking in a number of designated parking 
lots on occasions only when the parking ban has been declared.

1. Peters Street
2. Sydney Street (Service New Brunswick)
3. Vulcan Street
Refer to the map for parking ban lots.

Residents are permitted to park in these lots beginning at 6:00 p.m., and must have their 
vehicles removed by 7:00 a.m. the following morning to allow for snow clearing operations 
and access for our monthly parking customers. (On weekends and holidays, vehicles must be 
removed by 12:00 p.m.)

Any unauthorized vehicles remaining in these lots after 7:00 a.m. (Monday to Friday) or 
12:00 p.m. (weekends and holidays) are subject to being towed at the owner’s risk and expense.

Peel Plaza Parking Garage
An overnight rate of $5.00 is being offered to South Central Peninsula residents who wish to use 
this parking garage during the declared parking bans. This rate is valid only between the hours 
of 6:00 p.m. and 8:00 a.m. If your vehicle is parked in the garage before or after the specified 
hours, you will be charged the regular parking rate.

No overnight parking in metered areas
No person shall park a vehicle between the hours of 12:01 a.m. and 7:00 a.m. in 
any parking space in which either a parking meter or a pay and display machine 
is installed.
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Peel Plaza Parking 
Garage

1. Peters Street
2. Sydney Street

(Service New 
Brunswick)

3. Vulcan Street



Options de stationnement pendant les 
interdictions de stationnement déclarées 

Parcs de stationnement désignés de Saint John 
Afin de minimiser les inconvénients pour les résidents qui n’ont pas accès au stationnement hors 
rue, la ville de Saint John a accepté de permettre un stationnement de nuit dans un certain nombre 
de parcs de stationnement désignés seulement lorsque l’interdiction de stationnement a été 
déclarée.

1. Rue Peters 
2. Rue Sydney (Service Nouveau-Brunswick) 
3. Rue Vulcan
Reportez-vous à la carte des parcs de stationnement interdits. 

Les résidents sont autorisés à se garer dans ces parcs à partir de 18 h et doivent retirer 
leur véhicule avant 7 h le lendemain matin pour permettre les opérations de déneigement 
et l’accès à nos clients du stationnement mensuel. (Fins de semaine et jours fériés, les véhicules 
doivent être retirés avant 12 h)

Tout véhicule non autorisé restant dans ces parcs après 7 h (du lundi au vendredi) ou 12 h (fins de 
semaine et jours fériés) peut être remorqué aux risques et aux frais du propriétaire.

Garage de stationnement Peel Plaza 
Un tarif de nuit de 5,00 $ est offert aux résidents de la péninsule sud-centrale qui souhaitent utiliser 
ce garage de stationnement pendant les interdictions de stationnement déclarées. Ce tarif n’est 
valide qu’entre 18 h à 8 h Si votre véhicule est garé dans le garage avant ou après 
les heures spécifiées, vous devrez payer le tarif de stationnement habituel.

Pas de stationnement de nuit dans les zones à parcomètres 
Il est interdit de garer un véhicule entre 12 h 1 et 7 h dans un espace de 
stationnement où est installé un parcomètre ou une distributrice  
« Payez et affichez ».
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Garage de 
stationnement 
Peel Plaza

1. Rue Peters 
2. Rue Sydney 

(Service Nouveau-
Brunswick) 

3. Rue Vulcan


